
DAGSORDEN REFERAT 
 

Bestyrelsesmøde i NBC onsdag d. 24/1 2024 kl. 18:30 i klublokalerne på Jørgen Jensens Vej 2 

Deltagere: 

Ole Hansen, Tom Levå, Mads Vinge-Kaarsberg og Rasmus Raben 
 

Afbud fra: Dato/udarbejdet af: 

Simon Marquardsen, Christian Flindt-Larsen Ole Hansen 

 

Mødeleder: Ole Hansen Forplejning: - Referent: Ole Hansen 

 

Dagsorden Forberedelse/Referat Ansvarlig Tid 

1.  Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsordenen er godkendt Ole  

2.  Kommentarer til seneste referat 
 
Gennemgang af forretningsorden 
 
 
 
 
Fastlæggelse af mødestruktur 2024 
 

Ingen kommentarer 
 
Forretningsorden fra d. 1/10 2022 gennemgået. 
Ingen spørgsmål, og ingen forslag til ændringer. 
Da der ikke er valgt en suppleant, bortfalder punktet 
om mulig indkaldelse af denne til møderne. 
 
Rasmus har Zwift-træning 2 gange mere i konflikt 
med det normale mødetidspunkt, 2. mandag hver 
måned kl. 18:30. Simon kan kun mandage. Rasmus 
finder en løsning mht. Zwift mandag d. 12/2 
 

Ole  

3.  Nyt fra teams og afdelinger 

• Juniorteam  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• B&U 
 
 
 
 

 
Teamet kører derudaf. 
Den 5. træningssamling i starten af februar, med et 
godt program, bl.a. ultimate body-coach. 
Rytterne træner, nogle mere ned andre. Teamet 
italesætter evt. misforhold ml. drømme og indsats. 
Benny og Peter er stoppet – Frederik Irgens er 
kommet ind i den sportslige ledelse sammen med 
Rune Marseen og Henrik Vad. 
Der er gode opslag af høj kvalitet på SoMe, så 
teamet er meget synligt. 
Fritidstøj kommer i februar – klar til MNSA, hvor 
teamet får en check på 45.000 kr. (netto) 
Cykler kommer også i februar – event afholdes i 
Næstved Cykel Center. 
 
Der er fortsat god aktivitet og stærke referater fra 
løbene på Zwift, og der er ikke nogen tvivl om at 
B&U-rytterne bliver bedre cykelryttere af deltagelse. 
MTB og styrketræning fungerer også fint, men med 
knap så talstærk deltagelse 
Vi deltager muligvis i DM i E-cykling til de løb, der er 
planlagt ml. konkurrencerne. 
Rasmus vil gerne arrangere åbne træninger, når vi 
kommer i gang med udendørssæsonen. Vi skal også 
køre træninger på tværs af alle klasser, måske ifm. 
de dage, hvor der er klubaftner. 
Rasmus gennemskriver tekster på hjemmesiden. 
 

 
Tom 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ole/Rasmus 

 

4.  Aktuelle sager fra seneste møde 

• Evaluering af generalforsamling 
 
 

 
Endnu en gang ikke velbesøgt. Vi fik dog valgt et par 
nye bestyrelsesmedlemmer, ligesom formanden fik 2 

 
Ole/alle 
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• Tilbagemelding til DIF/ cross 
 

• Swift-lokalet 
 

 

• Indflytning i den lejede garage 
 

år mere i den varme stol. Vi har en god bestyrelse. 
Referatet fra gf er klar til underskrifter. 
 
Udgår, da Simon ikke er til stede 
 
Fungerer fint, og deltagelse på de 3 hold er OK. Der 
skal en anelse bedre styr på indretningen. 
 
Der er god plads – både cross-materiel og de øvrige 
effekter fra Nettolager er godt og sikkert på plads. 
 

 
 
 
Simon 
 
Rasmus 
 
 
Tom 

5.  Nyt div. udvalg / fremtid. arrangementer 

• Distriktslejr 
 
 
 

• Sæsonstart 
 

 
Forberedelserne kører, og vi er oppe på max. antal 
deltagere ift. brandregulativ. Ole udarbejder de 
dokumenter, der kræves ifm. overnatning 
 
Planlagt til efter Distriktslejr, men der er selvfølgelig 
både solnedgang og vejrlig at tage hensyn til. Vi er 
dækket ind med trænere til 3 B&U-hold fra start 
 

 
Ole 
 

 

6.  Nyt fra kassereren  

• Seneste posteringer 

• Status på betalende medlemmer 

• Aktuelle ansøgninger 
 
 

 
Cross giver underskud på ca. 2000 kr. 
Der er handlet ind til Distriktslejren – Tom har styr 
Juniorteamet har fået årets tilskud på 35.000 kr. 
Dertil almindelige driftsudgifter 

 
Tom 

 

7.  Nyt fra formanden  

• Licensløb 2024 
 
 

 
Datoen er søndag d. 14/4 – der er ikke fremkommet 
nogle alternativer til at afholde linjeløb for alle klasser 
på ruten syd for Sandved (start/mål på Brandholtvej). 
Datoen skal snarest meldes ud til alle potentielle 
hjælpere, ligesom forberedelserne skal startes op. 
 

 
Ole 

 

8.  Kommunikation og hjemmeside 

• Succeshistorier fra den seneste 
måned 

 
 

 

Rasmus arbejder med hjemmesiden        

Vi har stor succes på SoMe gennem stærke opslag 
på bl.a. Facebook og Instagram 
Vi fastholder et stort antal medlemmer vha. Zwift 
 

 
Alle 

 

9.  Indkomne/specielle punkter 

• Valg af sekretær 
 

 
Mads Vinge-K. er valgt 

 
Ole 

 

10.  Næste møde: 

• Tid og sted 
 

• Punkter til dagsordenen 
 

 
Mandag d. 12/2 kl. 18:30 i klubbens lokaler – vi 
holder løbsudvalg i tilknytning 

• Afregning af Cross-udstyr 

• Rekruttering 

• Klubmesterskab 
 

 
Ole 

 

11.  Eventuelt  
Intet  
 

 
Alle 

 

Eventuelle afbud til Ole på tlf. 2345 9345 eller mail: ole@skafterup.dk 

 

 

mailto:ole@skafterup.dk

